

Silver Bullet

1. What are free radicals and how damaging are they to human health?

Free radicals are a group of molecules that are highly unstable and easily react with other compounds inside human body, hence they can accelerate cell aging and damage cell DNA. Normal body metabolism as well as other environmental factors like air pollution, pesticides, toxic waste, drugs and others will form free radicals. According to studies, free radicals are related to more than 100 types of diseases, like cancer, diabetes, arthritis, Alzheimer's disease, aging and other degenerative diseases.

2. What is an antioxidant?

Antioxidants are substances or nutrients which can prevent or slow the oxidative damage to our body. Our body can synthesis its owns antioxidants; however, some antioxidants like vitamin C, E and beta-carotene can only be obtained from our daily diet. Thus, supplementation of antioxidant product is a good way to replenish our antioxidants for health protection.

3. What is Silver Bullet?

Silver Bullet is a super-blend of extracts from 6 types of well-researched natural foods that have powerful antioxidant with cell-protecting and cancer-inhibiting properties. This antioxidant-rich blend helps to remove free radicals, prevent cell damage, restores our body's ability to regenerate and heal itself, strengthens the immune system to prevent illness and to eliminate cancer cells more effectively. Also, it acts as a good general health booster which helps us to be more energetic, high vitality and healthy.

4. Can Silver Bullet help in cancer or tumor prevention?

Yes. Its antioxidation properties can neutralize free radicals, help in cell regeneration and repair that may possibly prevent the development of cancer.

5. Why should I choose Silver Bullet instead of other similar products in the market?

Silver Bullet is a super blend extract of natural ingredients possessing high antioxidant capability. The taste is good and the selected ingredients are well-researched that have anti-cancer properties. It is a product suitable for all groups of people including vegetarians. Usually, we can't replenish enough antioxidants from our daily diet due to the limitation of our digestive system and the nutrient loss caused by various pollutions. The technology behind Silver Bullet retains, all active compounds like vitamin A, C and E, beta-carotene and bioflavonoids for maximum absorption and effectiveness. Besides, the nutrition value of the product is high as it contains various vitamins, minerals and cofactors. It is in powder form thus it is very stable.

6. What are the responses that may happen after taking this product?

Some healing crisis may occur temporarily. Silver Bullet can help body to detoxify, enhance metabolism, increase cell regeneration and others. Thus it may cause discomfort to the body, for example, irregular heartbeat, dry mouth, headache, insomnia or worsen symptoms. By drinking more water and resting well, the body will get well soon. But if the body can't withstand the extreme responses, we suggested lowering the daily consumption dosage and increasing it gradually.

7. How long before I see results after taking this product?

It depends on the individual's health situation, age, dosage and other factors. Different people will take different period to see result and they might face different kind of healing crisis too. Normally, 3 months is a complete consumption cycle and you will be experiencing its benefit if you take the product constantly.

8. Who should take this product?

This product is suitable for all groups of people, especially those who are suffering from tumor or cancer, high in cholesterol, blood pressure and blood glucose.

银子弹

1. 什么是自由基及其对人体健康的危害？

自由基是一个极不稳定的分子，它在人体内很容易和各种化合物产生作用导致细胞快速老化，甚至导致细胞突变。正常人体新陈代谢会产生许多自由基，各种环境因素如：空气污染、杀虫剂、有毒废料、滥用药物等都会大量产生自由基。根据研究，和自由基有关的疾病超过100种，这包括：癌症、糖尿病、关节炎、老年痴呆症，加速衰老等各种慢性病。

2. 什么是抗氧化剂？

抗氧化剂是一种分子，可以有效地缓和自由基对细胞的破坏。人体本身可以自行制造一些抗氧化剂，但其它抗氧化剂例如：维他命C，胡萝卜素和维他命E则需要从饮食中摄取。服用营养补充品是一种可以帮助摄取适量抗氧化剂来保护身体健康的有效方法。

3. 什么是银子弹？

银子弹是由6种经研究证实拥有超强抗氧化功效的天然超级食物混合配方。此高抗氧化配方能有效地清除自由基、预防细胞损伤、帮助再生和修复功能、强化免疫系统以预防疾病，并且更有效地消灭癌细胞以达到抗癌功效。同时，它也是一种健康强化剂，能让我们更加有精神、活力及健康。

4. 银子弹对预防癌症或肿瘤有帮助吗？

有。银子弹的抗氧化功能能够快速中和自由基对细胞的损坏，也能帮助细胞修复及再生，因此能够减少细胞癌变。

5. 市场上有那么多的抗氧化产品，为什么我要选择银子弹？

银子弹是一个全天然超级强抗氧化剂，不但口味佳而且所选用的成分都是经过医学研究证实能够帮助抗癌效用的蔬果类，因此适合所有人服用，素食者也可以服用。一般上，由于人体消化系统的不足和环境中的各种污染导致食物营养流失，因此，日常饮食中难以补充足够的抗氧化剂，但通过高科技萃取活性成分，比如：维他命A, C和E, 胡萝卜素和生物类黄酮等，能够让人体更容易吸收精华，确保其高抗氧化作用。此外，它的营养价值高，含有各种维他命，矿物质和其他辅助因子。它研制成粉状，因此稳定性也较强。

6. 服用后，身体会出现什么反应？

服用后会出现暂时性的调整反应。银子弹会帮助身体排除体内毒素、增进新陈代谢、促进细胞再生等。这可能会导致身体不适，包括心悸、口干、头痛，失眠或加重原有症状。服用者只需喝大量白开水及多休息，身体逐渐就会健康。若真的出现过于激烈的反应，建议减少每日的服用份量，待反应减缓才逐渐增加服用份量。

7. 需要服用多久后才能看到功效呢？

因人而异，视乎个人体质、年龄，服用份量等等因素而有所不同。因此见效的时间不同，而所出现的好转反应也会不一样，一般以3个月为一个服用周期，只要持续耐性服用就会见效。

8. 谁适合服用此产品？

这个产品适合所有人服用，特别是肿瘤患者或曾经患癌症的人、有高胆固醇，高血压或高血糖的人服用。

Silver Bullet

1. Apakah itu radikal bebas dan ancamannya terhadap kesehatan manusia?

Radikal bebas adalah kumpulan mekul yang sangat aktif dan tidak stabil, jadi ia mudah bertindakbalas dengan sebatian dalam tubuh badan dan mengakibatkan penuaan sel serta merosakkan DNA sel. Metabolisme badan yang tidak normal dan juga faktor persekitaran seperti pencemaran udara, racun perosak, sisa toksik dan lain-lain akan menghasilkan radikal bebas secara berterusan. Mengikut kajian, radikal bebas berkait rapat dengan lebih daripada 100 jenis penyakit degenerative seperti kanser, diabetes, arthritis, penyakit Alzheimer, penuaan dan sebagainya.

2. Apakah itu anti-oksidan?

Anti-oksidan adalah sebatian atau zat yang mampu mencegah atau memperlambatkan kerosakan yang dibawa oleh radikal bebas terhadap tubuh badan. Badan kita mampu membentuk anti-oksidan tetapi kebanyakan anti-oksidan seperti vitamin C, E dan beta karotena hanya terdapat dalam makanan harian kita. Jadi, pengambilan suplemen anti-oksidan merupakan satu cara terbaik untuk menjaga kesihatan.

3. Apakah itu Silver Bullet?

Silver Bullet adalah satu super-campuran ekstrak daripada 6 jenis makanan semulajadi yang telah terbukti kaya dengan antioksidan yang berupaya melindungi sel dan mencegah kanser. Formulasi ini dirumus khas dengan antioksidan yang kuat, maka berkesan dalam menghapuskan radikal bebas, mencegah kerosakan sel, membantu regenerasi dan pemulihan fungsi sel, meningkatkan sistem imun untuk mencegah penyakit dan menyingkirkan sel kanser. Ia juga merupakan pendorong kesihatan yang dapat membantu kita untuk menjadi lebih sihat, aktif, and bertenaga.

4. Bolehkah Silver Bullet membantu mencegah penyakit kanser dan juga barah tumor?

Ya. Sifat anti-oksidasinya membantu menyingkirkan radikal bebas daripada badan, membantu regenerasi sel dan pemulihan sel. Jadi ia mengurangkan risiko penyakit kanser.

5. Mengapakah saya harus memilih Silver Bullet berbanding dengan produk anti-oksidan lain yang terdapat di pasaran?

Silver Bullet adalah satu super-campuran ekstrak daripada makanan semulajadi yang mempunyai kebolehan anti-oksidan yang kuat. Rasanya sedap dan semua bahan ramuan yang terdapat dalam produk ini telah dibuktikan bersifat anti-kanser. Ia merupakan satu produk sesuai dimakan oleh semua lapisan masyarakat termasuklah golongan vegetarian. Biasanya, kita tidak mampu mendapat bekalan anti-oksidan yang mencukupi daripada makanan harian kita. Ini disebabkan oleh sistem penghadaman badan yang kurang baik dan juga kehilangan zat makanan. Tetapi, dengan teknologi canggih yang digunakan, sebatian aktif seperti vitamin A, C dan E, beta karotena dan bioflavanoid dapat diekstrak keluar dan diserap oleh badan sepenuhnya. Selain itu, nilai khasiat produk ini juga sangat tinggi kerana ia mengandungi pelbagai jenis vitamin, mineral dan kofaktor. Oleh sebab, Silver Bullet berbentuk serbuk, jadi ia adalah sangat stabil.

6. Apakah reaksi badan yang mungkin timbul selepas mengambil produk ini?

Krisis penyembuhan mungkin akan berlaku buat sementara. Silver Bullet membantu menyahtoksik sisa-sisa buangan badan, meningkatkan metabolisme dan mempercepatkan proses regenerasi sel, jadi ia mungkin akan menimbulkan ketidakselesaan badan termasuk degupan jantung lebih laju, kering mulut, sakit kepala, insomnia atau menyebabkan masalah kesihatan menjadi lebih teruk. Pengguna digalakkan minum air yang banyak dan rehat secukupnya. Jika reaksi badan yang timbul terlalu serius, sila kurangkan dos pengambilan harian buat sementara dan meningkatkan kembali dos selepas reaksi badan hilang.

7. Berapa lamakah untuk seseorang itu melihat keberkesanan produk ini?

Ia bergantung kepada keadaan kesihatan, umur, dos pengambilan dan faktor berbeza setiap individual. Jadi, setiap individu memerlukan tempoh masa tidak sama dan mereka mengalami krisis penyembuhan yang berbeza selepas mengambil produk ini. Biasanya, 3 bulan merupakan satu tempoh pengambilan suplemen yang optimum dan badan akan menjadi sihat secara beransur-ansur.

8. Siapakah yang sesuai untuk mengambil produk ini?

Produk ini sesuai dimakan oleh semua lapisan masyarakat, terutamanya orang yang menghidap tumor atau pernah menghidapi kanser, kolesterol tinggi, tekanan darah tinggi dan gula darah tinggi.